
RG.0002.7.2025                                 

P R O T O K Ó Ł  NR VII/2025 

 
SESJI RADY GMINY KRZYŻANÓW 

 
ODBYTEJ W SALI GMINNEGO OŚRODKA KULTURY I SPORTU W 

KRZYŻANOWIE W DNIU 7 MARCA 2025 ROKU 
 
 

Obecni: 

- 15 radnych według załączonej listy obecności,    

       -    24 sołtysów (3 radnych pełni funkcję sołtysa), 

-     pracownicy z Urzędu Gminy: Wójt Gminy Tomasz Jakubowski, Skarbnik Gminy Emilia Widawska.    

  

Listy obecności radnych i sołtysów stanowią załączniki nr 1 i 2 do nin. protokołu.  

 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Czekaj o godzinie 9.00 otworzył VII sesję Rady 

Gminy. Przywitał radnych, Wójta Gminy Tomasza Jakubowskiego wraz z pracownikami oraz 

sołtysów. Stwierdził, że zgodnie z listą obecności aktualnie na sali obrad obecnych jest 15 

radnych, co wobec ustawowego piętnastoosobowego składu Rady, stanowi quorum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad. 2. Przedstawienie porządku obrad.  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad.  

3. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Krzyżanów na rok 2025”. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz 

ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania w 2025 roku opłat za kształcenie nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Krzyżanów. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi i określenia stawki tej opłaty oraz zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi 

jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku 

przydomowym. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy Krzyżanów na 2025 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Krzyżanów 

na 2025 rok. 



2 
 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krzyżanów na lata 

2025-2028. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Krzyżanów na 2025 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2026 

roku. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego  gminy Krzyżanów dla działki o nr ewid. 3  obręb geodezyjny Malewo. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminy Krzyżanów dla fragmentów obrębów Julianów, Kaszewy Kolonia, Kuchary, Krzyżanówek, 

Malewo, Marcinów, Rybie, Wały, Wierzyki, Władysławów i Wojciechowice. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Krzyżanów dla działek o nr ewid. 1 i 2 obręb geodezyjny Malewo. 

15. Sprawozdanie Wójta Gminy z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego za 

2023 rok. 

16. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Krzyżanowie za 2024 rok. 

17. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu Wspierania Rodziny i Systemie Pieczy Zastępczej za 

2024 rok. 

18. Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy w 

Rodzinie w Gminie Krzyżanów za 2024 rok. 

19. Przyjęcie protokołu nr VI/2024 sesji Rady Gminy Krzyżanów odbytej w dniu 20 grudnia 2024 r.  

20. Sprawozdanie z działalności między sesjami: 

    a) Wójta Gminy, 

    b) Przewodniczącego Rady Gminy. 

21. Wolne wnioski i informacje. 

22. Zamknięcie sesji. 

 
 

Przewodniczący zwrócił się z pytaniem, czy ktoś spośród radnych chciałby wystąpić z 

wnioskiem o dokonanie zmian w porządku obrad. 

 

Nikt z radnych nie zgłosił propozycji zmian porządku obrad. 

 

Radni otrzymali przed sesją projekty wszystkich uchwał – stanowią one załączniki nr 3, 4, 5, 

6, 7, 8, 9, 10, 11, 12, 13 i 14 do nin. protokołu. 
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Ad. 3. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Krzyżanów na rok 2025”. 

Jak powiedział Przewodniczący Rady Gminy, państwo radni z projektem uchwały zapoznali 

się na posiedzeniach Komisji. Następnie zwrócił się z pytaniem, czy są jeszcze głosy, uwagi do 

projektu uchwały.  

 

Radny Przemysław Szałamacha powiedział m.in. -  szanowni państwo, po dokładnej analizie 

uchwały dotyczącej finansowania „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi” 

stwierdzam, że przewidziany w niej budżet jest niewystarczający. Do skutecznej realizacji 

założonych działań wraz co dobre dla zwierząt oraz efektywność podejmowanych inicjatyw 

uważam, że konieczne jest zabezpieczenie większych środków finansowych, które pozwolą na 

realne wsparcie schronisk, sterylizacji, leczenie oraz adopcję zwierząt. Budżet zaproponowany 

w uchwale jest skrajnie i niewystarczający, co sprawia, że „Program opieki nad bezdomnymi 

zwierzętami” pozostanie jedynie teoretycznym zapisem, a nie realnym wsparciem. W rozdz. 3 

– Finansowanie programu, w pkt 10 np. Opieka nad  wolno żyjącymi kotami, w tym ich 

dokarmianie 200 zł, to jest bardzo niska kwota. Za taką kwotę można kupić jedynie worek 

karmy, który starczy dla jednego kota na pół roku. Sterylizacja i kastracja kotów wolno 

żyjących pkt 6 200 zł. Za 200 zł można by wysterylizować pół kota jakby to nie zabrzmiało. 

Także, uważam, że to jest niskie i trzeba podnieść finansowanie, aby ten program miał 

rzeczywisty wpływ na poprawę sytuacji zwierząt. Dziękuję. 

 

Wójt Gminy Tomasz Jakubowski – ja się odniosę do tego, co mówi tutaj radny Przemysław. 

Ten program tak do końca nie obejmuje sterylizacji wszystkich, powiedzmy, zwierząt na terenie 

gminy Krzyżanów, bo wchodziłyby w grę tutaj setki tysięcy złotych, i żeby się przymierzać do 

takiego już profesjonalnego podejścia w formie sterylizacji czy kastracji, czy jakby tam to zwał, 

to już musimy naprawdę z czegoś zrezygnować w budżecie Gminy i dojść, powiedzmy, tutaj 

profesjonalnie przejść do sterylizacji. O tym myśleliśmy przy projektowaniu budżetu na ten 

rok, ale uznaliśmy, że są bardziej potrzebne, większe są potrzeby inne, na które są środki 

przeznaczone. Dlatego też tutaj nie wchodziliśmy w sterylizację. Sterylizacja kosztuje ok. 500, 

600, 700 zł od zwierzaka. Także, naprawdę wchodzą tutaj w grę dużo, dużo większe pieniądze. 

My praktykowaliśmy w poprzednich latach. Tych środków finansowych w kwocie 50 tys. zł 

wystarcza i uważam, że nie ma potrzeby  więcej tych środków blokować. Jeżeli uznamy na 

następny budżet czy za dwa lata, jeżeli Gminę będzie stać, żeby sterylizować, pomagać 

mieszkańcom, no, to musimy do tego podejść, zabezpieczyć kilkaset tysięcy, bo to, że 
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dołożymy 10 czy 20 tys., to nam nie wystarczy na pewno. Ten program został zaopiniowany 

przez różnego rodzaju instytucje i został zaakceptowany. Ja myślę, że jest dobrym programem, 

który się sprawdzał dotychczas. Ja może króciutko powiem tutaj bardziej dla sołtysów, bo radni 

znają zagadnienie. Mamy podpisaną umowę ze schroniskiem dla bezdomnych zwierząt w 

Skierniewicach. Współpraca odbywa się dobrze. W miarę finansowo atrakcyjnie dla nas, bo ta 

adopcja z tego schroniska jest dość duża i tych zwierzaków jest sukcesywnie mało. Mamy 

podpisaną umowę z panem Kowalczykiem Markiem i Puzdrakiewiczem Włodzimierzem – 

Przychodnia dla zwierząt z Wyrąb Siemienickich. Też ta współpraca jest, ci lekarze są często 

przez nas wzywani, ale na miarę potrzeb tego programu sprawdzają się. Jeżeli chodzi o miejsca 

w zakresie zapewnienia dla zwierząt gospodarskich, jeżeli jest taka potrzeba, tak, jak było na 

przykład w przypadku, no, w sumie nie do końca nie było wykorzystane w przypadku 

gospodarstwa w Łękach, to mamy taką umowę podpisaną z Pawłem Kubiakiem tutaj z 

Krzyżanowa i z Kutnowską Hodowlą Buraka Cukrowego, z dużą oborą w Goślubiu. Ja myślę, 

że ten program jest dobrze napisany i jest przemyślany. I na te potrzeby, które my teraz 

zakładamy tych pieniędzy wystarczy – 50 tys. zł. Ja wiem, że można by więcej wpisać, ale to 

już musimy się liczyć z tym, że musimy objąć, no, praktycznie tak zrealizować,  żeby nie brakło 

pieniędzy w roku, powiedzmy np. do marca i w kwietniu, jak ktoś przyjdzie z jakąś prośbą na 

sterylizację czy na kastrację, żeby nie mówić, że no, dla pani już brakło. Także, to już musimy 

myśleć o następnych budżetach i zabezpieczać środki kilkuset tysięcy złotych, bo tak gminy, 

które podchodzą, dużo ich nie ma, ale podchodzą już do tego, takie środki zabezpieczają. To 

tyle z mojej strony. Dziękuję. 

 

Nikt z radnych nie zabrał już głosu. 

 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Wyniki jawnego imiennego głosowania stanowią załącznik nr 15 do nin. protokołu. 

Uchwała Nr VII/71/2025 w sprawie uchwalenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Krzyżanów na rok 2025” została podjęta  

11 głosami „za” przy 4 głosach „przeciw”.  

Uchwała ta stanowi załącznik nr 16 do nin. protokołu. 

 

Ad. 4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej. 
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Jak powiedział Przewodniczący Rady Gminy, państwo radni z projektem uchwały zapoznali 

się na posiedzeniach Komisji. Następnie zwrócił się z pytaniem, czy są jeszcze głosy, uwagi do 

projektu uchwały.   

 

Nikt z radnych nie zabrał głosu.  

 

Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy Tomasz Jakubowski. 

 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Wyniki jawnego imiennego głosowania stanowią załącznik nr 17 do nin. protokołu. 

Uchwała Nr VII/72/2025 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej została 

podjęta jednogłośnie, tj. 15 głosami „za”.  

Uchwała ta stanowi załącznik nr 18 do nin. protokołu. 

 

Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania w 2025 roku opłat za kształcenie 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Krzyżanów. 

Jak powiedział Przewodniczący Rady Gminy, państwo radni z projektem uchwały  zapoznali 

się na posiedzeniach Komisji. Następnie zwrócił się z pytaniem, czy są jeszcze głosy, uwagi do 

projektu uchwały.  

 

Nikt z radnych nie zabrał głosu.  

 

Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy Tomasz Jakubowski. 

 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Wyniki jawnego imiennego głosowania stanowią załącznik nr 19 do nin. protokołu. 

Uchwała Nr VII/73/2025 w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania w 2025 roku opłat za kształcenie 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Krzyżanów 

została podjęta jednogłośnie, tj. 15 głosami „za”.  
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Uchwała ta stanowi załącznik nr 20 do nin. protokołu. 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi i określenia stawki tej opłaty oraz zwolnienia w części z opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami 

mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w 

kompostowniku przydomowym. 

Jak powiedział Przewodniczący Rady Gminy, państwo radni z projektem uchwały  zapoznali 

się na posiedzeniach Komisji. Następnie zwrócił się z pytaniem, czy są jeszcze głosy, uwagi do 

projektu uchwały.  

 

Radna Anna Przybysz-Krysińska powiedziała m.in. – chciałam powiedzieć, że uważam, że 

stawka, która jest proponowana, jest zbyt wysoka, bo to jest podwyżka ok. 30%, obecnie 24 zł 

na 31 zł. Ja rozumiem, że wszystko, kwestia ile jest wywożonych odpadów i tak dalej, 

aczkolwiek nawet chociażby w gminie Bedlno, to stawka 29 zł. U nas jest 31 zł, a będziemy, 

że tak powiem, to my się borykamy z biegającymi szczurami, że tak powiem, zapachami, 

głównie, w szczególności mieszkańcy, którzy mieszkają obok wysypiska śmieci, głównie ci z 

Krzyżanówka, Władysławowa bądź Julianowa mogą najwięcej na ten temat powiedzieć. A np. 

Bedlno będą płacić 29 zł. Ja rozumiem, np. nie wiem, przykładowo gmina Dąbrowice, która 

będzie miała teraz 34 zł, to jest raptem o 3 zł więcej, a proszę zobaczyć też, jakie są na przykład 

koszty dojazdu, wywozu odpadów z gminy Dąbrowice, a koszty dojazdu, wywozu śmieci z 

terenu gminy Krzyżanów. Uważam, że ta kwota jest za wysoka. 

 

Przewodniczący Rady Gminy W. Czekaj – dziękuję. Czy ktoś z państwa radnych jeszcze 

chciałby  zabrać głos? Nie widzę. 

 

Wójt Gminy T. Jakubowski  powiedział m.in. – króciutko powiem o tej uchwale. Dotychczas 

mieliśmy 24 zł za segregowane i za niesegregowane 48 zł. W skali rocznej za ostatni rok 2024 

Gmina Krzyżanów dołożyła 219 tys. zł do odbioru odpadów od mieszkańców z terenu gminy 

Krzyżanów. No, ustawa mówi o samofinansowaniu się systemu odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości. Nie możemy na to pozwolić, że Gmina będzie 

dokładała, bo mamy coś takiego jak Regionalna Izba Obrachunkowa, która przyjeżdża co cztery 

lata, sprawdza nasze finanse i później, to nie radna, nie sołtys, nie mieszkaniec dostaje 

dyscyplinę finansów, tylko dostaje Wójt i Skarbnik. Po prostu nie chciałbym takiej sytuacji, nie 
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chciałbym rozpisywania się w gazetach i później wytykania palcami. Natomiast, jeżeli chodzi 

o gminę Dąbrowice, gmina Dąbrowice jest obsługiwana przez innego odbiorcę, nie przez 

ProZero. Jest to odbiorca, który jest z okolic, jak ja pamiętam, Kłodawy, gdzieś z tamtych 

okolic. Także, z gminy Dąbrowice nie trafiają odpady na teren gminy Krzyżanów czy na 

składowisko do Krzyżanówka. Głównym czynnikiem, który wpływa na wielkość kwoty w 

danej gminie, na cenę, to jest ilość odbieranych odpadów od danego mieszkańca. U nas ta ilość 

jest niemała trzeba przyznać. Na pewno w gminie Bedlno jest dużo mniejsza. Jest tam ok. 33% 

mniej odpadów rocznie odbieranych od mieszkańca. Ja mam tutaj tabelę. Radni się zapoznawali 

z tymi tabelami. Ja dla sołtysów może przytoczę kilka danych, które mówią o tych kwotach, 

skąd się biorą kwoty. Gdyby gmina miała tyle odpadów  odbieranych od mieszkańców, to 

kwotę z 29 zł, którą zrobili musieliby zrobić prawdopodobnie 40 zł, bo tak nam wychodzi z 

przeliczeń. 

Następnie Wójt Gminy przedstawił roczną ilość odpadów wytwarzanych prze jedną osobę w 

gminach Powiatu Kutnowskiego. 

Wójt Gminy T. Jakubowski – jeżeli już ta gmina Bedlno, słuchajcie państwo, porównujemy, 

gdzie mają 29 zł, a my przymierzamy się do 31 zł, to może sobie przejedźmy po drogach w 

gminie Bedlno i zobaczmy, jak jest tam na poboczach, na rowach, gdzie są opony, butelki, 

śmieci w workach. My do tej sytuacji nie dopuszczamy. Zbieramy te odpady, które są 

niechlujnie wyrzucane, a też częściowo są u nas na terenie gminy. Wiosną i jesienią 

systematycznie są zbierane. Uważam, że mogę powiedzieć, że na terenie gminy Krzyżanów 

mamy czysto, nie mamy takich dzikich wysypisk, a niestety, te śmieci, które wyzbieramy 

trafiają na Składowisko Odpadów, trafiają na nasze konto, na konto gminy Krzyżanów, gdzie 

później dzielimy i płacimy za to także. To też trzeba wziąć pod uwagę. Po drugie, gmina 

Krzyżanów, Zawady, Wojciechowice, te okolice są raczej, są to domki jednorodzinne, gdzie w 

części są zgazyfikowane. Tam są piece na gaz. Raczej ludzie deski, czegokolwiek nie spalą. 

Wszystkie idzie na odpady. Czyli, no, też jakaś ta ilość się robi większa aniżeli na takiej wiosce, 

gdzie są jakieś stare piece kopciuchy, gdzie można wrzucić, gdzie można spalić, czy w inny 

sposób zagospodarować.  

Następnie Wójt Gminy podał stawki, jakie obowiązują w ościennych gminach. 

Wójt Gminy T. Jakubowski – także, no, to nie jest tak, że my chcemy, żeby dużo było dla 

mieszkańców, bo chcemy, żeby było jak najmniej. Tak samo w gminie Bedlno mają odpadów 

o 32% mniej i mają kwotę 29 zł. Gdyby mieli 32% więcej tych odpadów, czyli taką ilość jak u 

nas, wówczas u nich stawka by wychodziła 38 zł za odpady selektywnie zbierane. Także, ja 

myślę, że na tą ilość odpadów co u nas jest odbierana od mieszkańców, zbierana z dróg, z 
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poboczy, jest to naprawdę kwota wyważona, a przy okazji jeszcze zabezpieczamy gminę przed, 

że tak powiem, dokładaniem w setkach tysięcy złotych do zbiórki odpadów. Po prostu, no, 

ustawa mówi, że musi się zbiórka odpadów samofinansować. Także, przymierzamy się do 

stawki opłaty dla osób bez kompostownika 31 zł, bo są takie osoby, są to powiedzmy bloki w 

Mieczysławowie, są mieszkania wielorodzinne w Łękach. Natomiast pozostali, a jest to 

większość na terenie gminy, ci którzy mają jakieś tam swoje ogródki, mają możliwość zrobienia 

kompostownika. Ci mieszkańcy poskładali wnioski, deklaracje na odbiór odpadów z 

kompostownikiem i dla tych proponuję kwotę 30 zł od osoby za miesiąc. Jeszcze może powiem, 

co się zmieniło w przetargu. W przetargu zapisaliśmy pewną zmianę, że od 7.00 do 18.00 będzie 

odbiór odpadów, ponieważ dotychczas było od 6.00. Latem 6.00, nie są jakieś tam rażące 

godziny, ale zimą, to trochę jest za wcześnie, a to jest dużo za późno. Jeżeli chodzi o zmianę 

odbioru, to tutaj sugestie były mieszkańców, żeby zwiększyć częstotliwość odbioru papieru. 

Dotychczas było raz na pół roku był papier. Teraz będzie raz na trzy miesiące. To tyle, co mogę 

powiedzieć. Jak są jakieś pytania, to służę pomocą, odpowiedzią. 

 

Przewodniczący Rady Gminy W. Czekaj – dziękuję. Pani Walczak-Guzdraj, proszę bardzo. 

 

Radna Aleksandra Walczak-Guzdraj powiedziała m.in. – ja tutaj słuchając pana Wójta, 

powiedział, że przymierzamy się do takiej stawki. Chciałam spytać, dlaczego ta informacja już 

jest opublikowana w Biuletynie Informacyjnym? 

 

Wójt Gminy T. Jakubowski – jeszcze raz. 

 

Radna A. Walczak-Guzdraj – dlaczego ta stawka 31 zł jest opublikowana już jako przyjęta. 

 

Wójt Gminy T. Jakubowski – może jakiś błąd jest, że tak powiem, w zapisanym słowie, bo ja 

nie pamiętam, żeby było napisane, że jest przyjęta. Od 1 kwietnia obowiązywać będzie nowa 

stawka za gospodarowanie odpadami, jeżeli radni przyjmą oczywiście. Ja proszę o 

przegłosowanie. Każdy według swojego sumienia jednym słowem. 

 

Przewodniczący Rady Gminy W. Czekaj – dziękuję. Jeśli można, to na Komisjach wstępnie, a 

większościowo akceptacja dla tego projektu była już przez radnych przedstawiona, to tylko 

mogą ewentualnie, już wtedy było wiadomo, że ta uchwała będzie przegłosowana na „tak”. 
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Wójt Gminy T. Jakubowski – była Komisja dwa tygodnie temu, gdzie każdy z państwa radnych 

był pytany czy akceptuje tą stawkę. No, wychodziło na to, że większość z radnych akceptuje 

po moich wyjaśnieniach, po wyjaśnieniach pracownika. Była dzisiaj przed sesją też Komisja. 

No, jeżeli były pytania, no, trzeba było jeszcze dopytać. Dziękuję. 

 

Przewodniczący Rady Gminy W. Czekaj – dziękuję. Czy ktoś z państwa radnych jeszcze 

chciałby zabrać głos? Nie widzę.  

 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Wyniki jawnego imiennego głosowania stanowią załącznik nr 21 do nin. protokołu. 

Uchwała Nr VII/74/2025 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi i określenia stawki tej opłaty oraz zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi 

jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku 

przydomowym została podjęta 11 głosami „za” przy 4 głosach „przeciw”.   

Uchwała ta stanowi załącznik nr 22 do nin. protokołu. 

 

Wójt Gminy T. Jakubowski powiedział m.in.  – odnośnie tej uchwały czy w ogóle uchwał, co 

do niektórych radnych chciałbym się zwrócić, bo zauważyłem, że „jestem przeciw”, 

„wstrzymuję się”. Słuchajcie, to jest budżet, który się powinien bilansować. Nie może być tak, 

że gmina dokłada do wszystkiego, bo daleko ta gmina nie pojedzie jak będzie dokładała do 

wody, do ścieków, będziemy robić prezenty różne, przy okazji byśmy chcieli jakąś inwestycję 

zrobić. Także, jak każdy budżet musi się finansować i bilansować. Także, nie można robić tak. 

No, za zwiększeniem podatku, no, „jestem przeciw”, bo podatku, no, lepiej, żeby radni nie 

podnosili podatku, żeby mieszkańcy nas chwalili, No, niestety, no, bycie radnym, to jest 

słuchajcie, no, trzeba być odważnym i jeżeli trzeba, to trzeba zagłosować „za”. Ja wiem, że 

najlepiej w piasek głowę schować i albo się wstrzymać, albo nic nie mówić, bo trzeba trochę 

takiej odwagi. Jednym słowem i świadomości więcej, bo to jest jednak budżet. Gdybyśmy mieli 

tak robić, że tak, robimy sterylizację, robimy inwestycję, nie podnosimy, dokładamy, no, to tak 

co roku kredyt, kredyt, kredyt i Gmina by długo nie pojechała. Także, no, to taka moja sugestia.   

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy Krzyżanów na 

2025 rok. 



10 
 

Przewodniczący Rady Gminy W. Czekaj – radni z planem zapoznali się na posiedzeniach 

Komisji. Czy są jeszcze głosy, uwagi do projektu uchwały?  

 

Nikt z radnych nie zabrał głosu.  

 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Wyniki jawnego imiennego głosowania stanowią załącznik nr 23 do nin. protokołu. 

Uchwała Nr VII/75/2025  w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy Krzyżanów na 2025 

rok została podjęta jednogłośnie, tj. 15 głosami „za”.  

Uchwała ta stanowi załącznik nr 24 do nin. protokołu. 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Krzyżanów na 2025 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy W. Czekaj – radni z projektem uchwały zapoznali się na 

posiedzeniach Komisji. Czy są jeszcze głosy, uwagi do projektu uchwały do projektu uchwały?  

 

Nikt z radnych nie zabrał głosu.   

 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Wyniki jawnego imiennego głosowania stanowią załącznik nr 25 do nin. protokołu. 

Uchwała Nr VII/76/2025 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Krzyżanów na 2025 rok została podjęta  jednogłośnie, tj. 15 głosami „za”.  

Uchwała ta stanowi załącznik nr 26 do nin. protokołu. 

 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Krzyżanów na lata 2025-2028. 

Przewodniczący Rady Gminy W. Czekaj – państwo radni z projektem uchwały zapoznali się 

na posiedzeniach Komisji. Czy są jeszcze głosy, uwagi do projektu uchwały?  

 

Nikt z radnych nie zabrał głosu.   

 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
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W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Wyniki jawnego imiennego głosowania stanowią załącznik nr 27 do nin. protokołu. 

Uchwała Nr VII/77/2025 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Krzyżanów na lata 2025-2028 została podjęta  jednogłośnie, tj. 15 głosami „za”.  

Uchwała ta stanowi załącznik nr 28 do nin. protokołu. 

 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Krzyżanów na 2025 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy W. Czekaj – radni z projektem uchwały zapoznali się na 

posiedzeniach Komisji. Czy są jeszcze głosy, uwagi do projektu uchwały ze strony państwa 

radnych?  

 

Nikt z radnych nie zabrał głosu.   

 

Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy T. Jakubowski. 

 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Wyniki jawnego imiennego głosowania stanowią załącznik nr 29 do nin. protokołu. 

Uchwała Nr VII/78/2025 w sprawie zmian w budżecie Gminy Krzyżanów na 2025 rok została 

podjęta  jednogłośnie, tj. 15 głosami „za”.  

Uchwała ta stanowi załącznik nr 30 do nin. protokołu. 

 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu 

sołeckiego w 2026 roku. 

Przewodniczący Rady Gminy W. Czekaj – radni z projektem uchwały zapoznali się na 

posiedzeniach Komisji. Czy są jeszcze głosy, uwagi do projektu uchwały ze strony państwa 

radnych?  

 

Radna A. Walczak-Guzdraj  powiedziała m.in.– drodzy państwo, ja wiem, że jest to pewien 

sposób blokowania funduszy, ale chciałabym właśnie korzystając z okazji, że mamy tutaj 

bardzo dużą ilość sołtysów spytać, jakie jest ich zdanie na temat podziału funduszu sołeckiego 

i skoro już mam możliwość wypowiedzenia się, to chciałabym przeczytać to, co zdążyłam 

zapisać. Jeśli tam jest źle, to proszę mnie skorygować. Są to kwoty, jakie udało mi się zapisani 

na Komisji. 



12 
 

Następnie radna odczytała wysokość funduszu sołeckiego niektórych sołectw. 

Radna A. Walczak-Guzdraj – łącznie, jeżeli chodzi o wszystkie sołectwa jest to kwota 765 tys. 

zł. No i właśnie chciałabym usłyszeć, zanim dokonamy tutaj jakiegokolwiek głosowania o 

zdanie sołtysów. 

 

Przewodniczący Rady Gminy W. Czekaj – tylko koleżanko radna, to jest sesja Rady Gminy i 

tu radni się wypowiadają. Trzeba chyba zebrania. Nie wiem panie Wójcie, to zebranie na 

którym ewentualnie sołtysi mogą się wypowiedzieć, z tego co wiem, było spotkanie pana 

Wójta.    

 

Wójt Gminy T. Jakubowski powiedział m.in. – to może przejdę od razu do tego funduszu 

sołeckiego, bo pani radna do końca nie jest zorientowana. Troszkę lepiej jestem zorientowany. 

Mogę? Dobrze. Fundusz sołecki, to są środki finansowe, które są wyodrębnione z naszego 

budżetu Gminy, to są pieniądze z budżetu Gminy, z naszych podatków, z naszych wpływów, 

to się mówi fundusz sołecki. Czy te pieniądze na sołectwo trafią w formie, powiedzmy, 

zapisanych środków w funduszu sołeckim czy w formie takiej, że na przykład dany sołtys czy 

radny składa zapotrzebowanie w listopadzie na następny rok na daną inwestycję, na dane 

potrzeby, powiedzmy, w danym roku i my z budżetu przekazujemy, to są te same pieniądze. 

Dlatego też, jak tylko powstał ten fundusz sołecki, nie było nawet roku, żebyśmy te środki 

blokowali sobie w budżecie, i żebyśmy je zapisywali, ponieważ te środki, które są nazywane 

jako fundusz sołecki, to są nasze środki gminne. Są przeliczane na ilość mieszkańców w danym 

sołectwie. Ja nie wiem, czy radna przeczytała wszystkie wioski. 

Następnie Wójt Gminy przeczytał wysokość funduszu soleckiego wszystkich sołectw. 

Wójt Gminy T. Jakubowski powiedział m.in. – gdybyśmy zsumowali teraz wszystkie kwoty 

przypisane na dane sołectwo, tworzą te kwoty dużą kwotę 765731 zł, którą byśmy musieli 

zablokować w budżecie do końca roku i czekać, jak któreś z sołectw  wykorzysta te pieniądze 

na zadanie statutowe gminne. Jeżeli nie wykorzysta, to niestety, te pieniądze zostają do końca 

roku w budżecie zablokowane. Jeszcze jedna ewentualność, że na przykład, tak, jak Pawłowice, 

sołtys wnioskował w 2024, w tym roku do budżetu o kwotę 10 tys. zł na remont świetlicy. 

Zaczęliśmy tą świetlicę w jakiś sposób remontować. Przy jednej rzeczy wychodziła następna 

rzecz, następna rzecz. I tak w 2024 roku w miesiącach listopad-grudzień na naprawę instalacji 

centralnego ogrzewania wydaliśmy 8929 zł, na zakup kosiarki spalinowej wydaliśmy 2189 zł, 

na środki techniczne do kosy 215 zł. Już w 2024 roku danych było na samo sołectwo Pawłowice 

11200 zł, ale to nie wszystko te 10 tys. zł, o które wnioskował na 2025 rok. Okazuje się, że 
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byłaby to kropla w morzu, ponieważ w tym roku na środki techniczne do instalacji centralnego 

ogrzewania wydaliśmy 102 zł, na remont świetlicy w formie malowania, jakiegoś tam założenia 

żabi skrzeków, schodów, poprawienie płytek, na montaż nagrzewni wydaliśmy 39 tys. zł plus 

3936 zł, co uczyniło w samym naszym tutaj 2025 roku 43 tys. zł. Patrząc na Pawłowice 

powinniśmy zabezpieczyć na 2025 rok na fundusz sołecki 24 tys. zł, czyli gdybyśmy 

zabezpieczyli te pieniądze 24 tys. zł i powiedzieli, panie sołtysie ma pan do wykorzystania 24 

tys. zł, to starczyłoby mu na niecałe połowę zadań u siebie przy tej świetlicy. Także, mi się 

wydaje, że lepiej jest jak sołtysi czy radny zgłoszą do Gminy zapotrzebowanie. Będzie to 

większe zapotrzebowanie, to więcej tych pieniędzy wydamy na ten remont, zrobimy to 

kompleksowo. Także, no, mi się wydaje, że jest to bezcelowe, niezasadne i w naszej gminie, 

jednym słowem, się to nie sprawdza i nie sprawdzi takie jednostkowe zabezpieczanie środków 

finansowych. Żakowice i Krzyżanów mają piękną, dużą inwestycję za 2700 tys. zł. Jakbyśmy 

mieli tak wpisać przy zapisie tego funduszu sołeckiego 765 tys. zł, to pieniędzy na tą ścieżkę 

pieszo-rowerową by brakło na pewno. Trzeba byłoby wchodzić w kredyt. No i co z tego, 

żebyśmy zapisali 17 tys. zł, jak ścieżka pieszo-rowerowa kosztuje 3 mln zł. W moich oczach 

jest to niezasadne, niecelowe i ja proszę radnych, żeby nie blokować tych pieniędzy  w tym 

funduszu soleckim. Tym bardziej, że są to pieniądze nasze, gminne, nasze z podatków, to nie 

są pieniądze darowane, pozyskiwane z Urzędu Marszałkowskiego czy z Urzędu 

Wojewódzkiego. Także, rozumiem, gdybyście na przykład  zabezpieczyli 700 tys. zł, 

dostaniemy z budżetu państwa połowę tego czy jakąś inną kwotę. Rozumiem, jest sens, jest to, 

wiąże się z pozyskaniem środków finansowych, ale sobie tak zabezpieczać po to, żeby 

zabezpieczyć i później tak niejeden sołtys powie, a ja nie będę tego robił, bo sam  nie będę, sam 

nie jestem na wsi, wszyscy się oglądają na mnie, żebym zrealizował daną inwestycję, dlaczego 

mam koło tego chodzić. I podejrzewam, że niejeden by był wkurzony, zdenerwowany, że ma 

chodzić za zadaniami dla całej wsi, a pozostali tylko przychodzą, palcami pokazują, bo jest 

tylko krytyka, cały czas im coś nie będzie pasowało. W moich oczach jest to zły pomysł i tyle, 

a jak Rada zdecyduje, to tak będzie, jednym słowem. To tyle dziękuję. 

 

Przewodniczący Rady Gminy W. Czekaj – dziękuję. Kto z państwa radnych jeszcze chciał 

zabrać głos? Nie widzę. 

 

Wójt Gminy T. Jakubowski – ja może jeszcze powiem tak, no, z sołtysami rozmawiamy wiele 

razy, widujemy się, rozmawiamy, są spotkania, narady sołeckie tutaj ze mną. Naprawdę, no, 

nie znam takiego sołtysa, który by przychodził i powiedział, panie Wójcie, daj pan nam ten 
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fundusz sołecki, bo chcemy wykorzystać, bo to jest super, bo to będzie super. Naprawdę, no, 

nie ma u nas w gminie takiego sołtysa, nie ma. Wiem jedno, rozmawiając z wójtami z 

ościennych gmin, weszli raz, drugi i sami radni zaczęli przychodzić, mówili, my już nie chcemy 

tego funduszu, niech sobie wójt inwestycje sam wykonuje. Naprawdę, tak było i tak w 

ościennych gminach jest. To tyle z mojej strony. Dziękuję. 

 

Sołtys sołectwa Łęki Bożena Gałecka powiedziała m.in. -  fundusz sołecki, radni wiedzą, że to 

się łączy również z prowadzeniem tego konta, księgowości, czyli nawet, jak ja już tak kiedyś 

sobie obliczyłam, no, to jakaś kwota, nawet teraz jest, dopiero wiemy dzisiaj, że to jest 42 tys. 

zł z Łęk, to odejdzie w ciągu roku mimo wszystko, no, nikt za darmo nam niczego nie zrobi, 

jeżeli musimy pewne rzeczy sformułować, czyli zabezpieczyć, czyli z tego, z tych na przykład 

42 tys. zł, przypuszczam, że ok. tak, no, 15 tys. zł, to by dziś rozeszło się bokami i jeszcze mam 

pytanie, nie do końca jestem może zorientowana w tym, że taki fundusz na przykład jak co roku 

powstaje  przypuśćmy, to czy on przechodzi z roku na rok, żebyśmy mogli sobie kumulować 

te pieniądze, bo wiem, że nie. Nie. No właśnie, to co innego jakby można było kumulować i 

wtedy jakieś zadanie za jakiś czas, dwa, trzy lata zrealizować. Dziękuję. 

 

Sołtys sołectwa Żakowice Marian Jasiński powiedział m.in.  -  też nie należy mierzyć jedną 

miarą, bo przykładowo w jednym sołectwie inwestycja jest mile widziana, w drugim, pop 

prostu, no, jak gdyby, po prostu, no, nie ma takich warunków, czy, po prostu, wspomniał pan o 

inwestycji w Żakowicach i Krzyżanowie. No, przepraszam, ja jestem już ponad 30 lat sołtysem. 

Jest to pierwsza inwestycja, a bądź co bądź, to wiatraki produkują tutaj właśnie prąd i jak gdyby 

profity, no, niestety Gmina też czerpie. Także, byłbym tutaj ostrożnie w tym, w tych ocenach, 

że tak mocno  korzystamy. Korzystają proszę państwa wszyscy. Przede wszystkim mieszkańcy, 

bo automatycznie podniesie się bezpieczeństwo. Także, no, nie ma takich pieniędzy, po prostu, 

Które by zrównoważyły życie ludzkie, no, bo wiemy ostatnio co tam się wyrabiało w tych 

Żakowicach, niejeden śledzia połknął i tak to wychodzi. No, ale, no, niestety, no, każdy jest 

kierowcą i bierze odpowiedzialność za to jak jeździ. Dziękuję bardzo.     

 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Wyniki jawnego imiennego głosowania stanowią załącznik nr 31 do nin. protokołu. 
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Uchwała Nr VII/79/2025 w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu 

sołeckiego w 2026 roku została podjęta 11 głosami „za” przy 3 głosach „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym”.  

Uchwała ta stanowi załącznik nr 32 do nin. protokołu. 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego  gminy Krzyżanów dla działki o nr ewid. 3  obręb geodezyjny 

Malewo. 

Przewodniczący Rady Gminy W. Czekaj – radni z projektem uchwały zapoznali się na 

posiedzeniach Komisji. Czy są jeszcze głosy, uwagi do projektu uchwały?  

 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. 

 

Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy T. Jakubowski.  

 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Wyniki jawnego imiennego głosowania stanowią załącznik nr 33 do nin. protokołu. 

Uchwała Nr VII/80/2025 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego  gminy Krzyżanów dla działki o nr ewid. 3  obręb geodezyjny 

Malewo została podjęta jednogłośnie, 15 głosami „za”.   

Uchwała ta stanowi załącznik nr 34 do nin. protokołu. 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Krzyżanów dla fragmentów obrębów Julianów, Kaszewy Kolonia, 

Kuchary, Krzyżanówek, Malewo, Marcinów, Rybie, Wały, Wierzyki, Władysławów 

i Wojciechowice. 

Przewodniczący Rady Gminy W. Czekaj – państwo radni z projektem uchwały zapoznali się 

na posiedzeniach Komisji. Czy są jeszcze głosy, uwagi do projektu uchwały?  

 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. 

 

Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy T. Jakubowski.  
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Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Wyniki jawnego imiennego głosowania stanowią załącznik nr 35 do nin. protokołu. 

Uchwała Nr VII/81/2025 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Krzyżanów dla fragmentów obrębów Julianów, Kaszewy Kolonia, 

Kuchary, Krzyżanówek, Malewo, Marcinów, Rybie, Wały, Wierzyki, Władysławów 

i Wojciechowice została podjęta jednogłośnie, 15 głosami „za”.   

Uchwała ta stanowi załącznik nr 36 do nin. protokołu. 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Krzyżanów dla działek o nr ewid. 1 i 2 obręb geodezyjny Malewo. 

Przewodniczący Rady Gminy W. Czekaj – państwo radni z projektem uchwały zapoznali się 

na posiedzeniach Komisji. Czy są jeszcze głosy, uwagi do projektu uchwały?  

 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. 

 

Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy T. Jakubowski.  

 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Wyniki jawnego imiennego głosowania stanowią załącznik nr 37 do nin. protokołu. 

Uchwała Nr VII/82/2025 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Krzyżanów dla działek o nr ewid. 1 i 2 obręb geodezyjny Malewo 

została podjęta jednogłośnie, 15 głosami „za”. 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 38 do nin. protokołu. 

 

15. Sprawozdanie Wójta Gminy z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez 

jednostkę samorządu terytorialnego za 2023 rok. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 39 do nin. protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy W. Czekaj – państwo radni ze sprawozdaniem zapoznali się na 

posiedzeniach Komisji. Czy są jeszcze głosy, uwagi do sprawozdanie?  

 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. 
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16. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Krzyżanowie 

za 2024 rok. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 40 do nin. protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy W. Czekaj – państwo radni ze sprawozdaniem z działalności 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Krzyżanowie za 2024 rok zapoznali się na 

posiedzeniach Komisji. Czy są jeszcze głosy, uwagi do sprawozdanie?  

 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. 

 

17. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu Wspierania Rodziny i Systemie Pieczy 

Zastępczej za 2024 rok. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 41 do nin. protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy W. Czekaj – państwo radni ze sprawozdaniem zapoznali się na 

posiedzeniach Komisji. Czy są jeszcze głosy, uwagi do sprawozdanie?  

 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. 

 

18. Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie w Gminie Krzyżanów za 2024 rok. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 42 do nin. protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy W. Czekaj – państwo radni ze sprawozdaniem zapoznali się na 

posiedzeniach Komisji. Czy są jeszcze głosy, uwagi do sprawozdanie  z działalności?  

 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. 

 

Ad. 19. Przyjęcie protokołu nr VI/2024 sesji Rady Gminy Krzyżanów odbytej w dniu 20 

grudnia 2024 roku. 

Protokół nr VI/2024 sesji Rady Gminy Krzyżanów odbytej w dniu 20 grudnia 2024 roku był 

wyłożony do wglądu przed sesją w biurze Rady.  

 

Nikt z radnych nie wniósł uwag do przedstawionego protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał protokół pod głosowanie. 

W głosowaniu udział brało 15 radnych. 
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Wyniki jawnego imiennego głosowania stanowią załącznik nr 43 do nin. protokołu. 

Protokół nr VI/2024 sesji Rady Gminy odbytej w dniu 20 grudnia 2024 roku został przyjęty 

jednogłośnie, tj. 15 głosami „za”.  

 

Ad. 20. Sprawozdanie z działalności między sesjami: 

    a) Wójta Gminy, 

    b) Przewodniczącego Rady Gminy. 

20a. sprawozdanie z działalności między sesjami Wójta Gminy. 

Sprawozdanie za okres od dnia 21 grudnia 2024 r. do dnia dzisiejszej sesji złożył Wójt Gminy 

T. Jakubowski.  

 

20b. sprawozdanie z działalności między sesjami Przewodniczącego Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Czekaj złożył sprawozdanie z działalności za okres od 

dnia 21 grudnia 2024 r. do dnia dzisiejszej sesji.  

 

Ad. 21. Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady Gminy W. Czekaj – czy ktoś z państwa radnych chciałby zabrać głos? 

Nie widzę.  

 

Ad.  22. Zamknięcie sesji. 

Wobec wyczerpania punktów porządku obrad, o godz. 10.15 Przewodniczący Rady Gminy 

zamknął sesję słowami: „zamykam VII sesję Rady Gminy Krzyżanów.”   

 

Na tym protokół zakończono.                           

 

Protokołowała:                                                                        Obradom przewodniczył:     

insp. D. Idziak                                                                        Przewodniczący Rady Gminy 

                                                                                                                 Wiesław Czekaj 


